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Per 1 augustus 2022 is er een bruikleenovereenkomst gesloten met Zorgcentra De
Betuwe, locatie De Valentijn in Maurik. Door deze bruikleenovereenkomst mogen zij
gebruik maken van gemeentegrond voor het realiseren van een Leef- en
belevingstuin voor de bewoners van de Valentijn. 

Aanleiding realiseren belevingstuin
Sinds de COVID-19 maatregelen komen de bewoners van Zorgcentra De Betuwe steeds
minder beneden en minder buiten. De medewerkers willen daarom een beleeftuin maken
om zo de sociale cohesie te vergroten. De beleeftuin stimuleert om weer naar buiten te
gaan. Dit heeft verschillende positieve gevolgen. Denk aan afname van klachten, een
grotere zelfredzaamheid en minder kans op depressies en somberheid.

Verkennend onderzoek
 Er is verkennend onderzoek gedaan naar de mogelijkheden voor de beleeftuin. Er is
daarvoor gekeken naar de wensen van bewoners, veiligheid van de tuin, andere
beleeftuinen en de financiën. Vanuit hier zijn aanbevelingen gedaan voor de inrichting van
de tuin. Hieronder vindt u een kleine impressie en in de bijlage vindt u een het perceel en
de situatietekening voor deze beweegtuin.

Gemeentegrond voor leef- en belevingstuin
De Valentijn

Bijlage: het perceel en de
situatietekening voor deze

beweegtuin.
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Presentatie inwonersavond over bijzondere woonvormen
van 14 juli 2022
Op 14 juli 2022 vond een inwonersavond over bijzondere woonvormen plaats. De presentatie van deze
inwonersavond is terug te vinden op deze pagina op de website van de gemeente Buren. De presentatie is
ook toegevoegd als bijlage.

Vervolgbijeenkomsten
Na de zomer organiseren we samen met Steenvlinder vervolgbijeenkomsten in de betreffende kernen. Dus voor het
project in Asch komt de gemeente naar Asch. Voor het project in Ommeren komt de gemeente naar Ommeren en
voor het project in Maurik komt de gemeente naar Maurik. Iedereen die zich te zijner tijd heeft aangemeld als
belangstellende voor (een van) de drie projecten sturen we een persoonlijke uitnodiging via email.

In januari 2022 startten we met Regio Rivierenland een gezamenlijke Europese aanbesteding voor de levering van
elektriciteit en aardgas. Onze gemeente is samen met acht andere gemeenten en een aantal gemeenschappelijke
regelingen deelnemer in deze aanbesteding. 

Tijdens de aanbestedingsprocedure viel Rusland Oekraïne binnen en veranderde de situatie in de wereld en op de
energiemarkt. Omdat Rusland een belangrijke speler op de markt is voor gasleverantie, was de vrees dat de
Russische leverancier Gazprom in zou schrijven op deze aanbesteding en daarbij de laagste prijs zou bieden. 

Over de actualiteit rondom deze aanbesteding en de situatie rondom Oekraïne zijn schriftelijke vragen gesteld aan de
raad op 25 februari 2022. Deze vragen zijn beantwoord. Eind maart ontving u een memo over de ontwikkelingen, de
voortgang van de aanbesteding en de aanpassing van de inkoopstrategie.

Uitkomst aanbesteding 
Eind april sloot de inschrijftermijn voor de Europese aanbesteding. Bij het openen van de digitale kluis constateerde
het aanbestedingsteam van Regio Rivierenland dat we geen inschrijving hadden ontvangen van Gazprom. Dit tot
onze grote opluchting. 

Vanaf 1 januari 2023 hebben we zowel voor de levering van gas als voor de levering van elektra nieuwe
overeenkomsten. Voor elektra is dit de leverancier Vattenfall en voor gas is dat Greenchoice. 

Stijging energieprijzen
Door de voortdurende veranderende situatie in de wereld, zoals de oorlog in Oekraïne, zijn de energie prijzen enorm
gestegen. Om dit zoveel mogelijk af te vlakken, is er een gezamenlijke strategie bepaald voor het vastleggen van
energieprijzen vanaf 2023. Door de prijzen voor de levering van gas en elektra niet in één keer vast te klikken maar
over meerdere perioden (handelsdagen) te verspreiden, realiseren we een meer gemiddelde prijs.

Omdat er nog veel onzekerheid is rondom de ontwikkelingen op het gebied van energie en energieprijzen, kunnen we
op dit moment alleen een inschatting maken van de kosten. Voor 2023 schatten we in dat dit rond de € 450.000
uitkomt. Dat is een stijging van bijna 80% ten opzichte van 2022. Belangrijk om te melden is dat het om een indicatie
van de kosten gaat. Het is op dit moment nog niet in te schatten wat dit betekent voor de jaren na 2023. 

Over de financiële ontwikkelingen op het gebied van energie en de effecten daarvan op ons budget, houden we u op
de hoogte via de BURAP.

Europese aanbesteding ‘levering elektriciteit en aardgas’

Bijlage: presentatie inwonersavond
bijzondere woonvormen 14 juli 2022.

https://www.buren.nl/nieuws/uitnodiging-inwonersavond-bijzondere-woonvormen/7848/


Ieder kwartaal rapporteert Veilig Thuis aan de gemeente over hun werk op het gebied van huiselijk geweld en
kindermishandeling. Naast nieuws over de ontwikkelingen in het werk en de organisatie, geven we inzicht in
aantallen meldingen, adviezen en andere werkzaamheden. Dit keer gaat het over de periode april 2022 tot en
met juni 2022. 

Medio april 2022 hebben alle gemeenten in regio Gelderland-Zuid de beschikking gekregen over het dashboard
van Veilig Thuis. In dit dashboard staat gedetailleerde informatie die de gemeenten kunnen gebruiken bij hun
gemeentelijke beleid.

Rapportage

Gemeente Buren
In onderstaande tabel staan de diensten van Veilig
Thuis voor kwartaal 2 (Q2) van 2022 afgezet tegen 
het eerste kwartaal (Q1) 2022. 

Opvallend is de grote stijging van de overdrachten
na veiligheidsbeoordeling, van 9 in kwartaal 1 naar
24 in kwartaal 2. Met name in de maand juni is dit
het geval. Veilig Thuis heeft geen verklaring voor
deze stijging. Het algemeen beeld over Gelderland-
Zuid is dat de overdrachten redelijk stabiel blijven.
Dit geldt voor de overdrachten na interventie van
Veilig Thuis als de overdrachten na de
veiligheidsbeoordeling. 

In totaal is er voor 34 overdrachten geregistreerd
aan welke organisatie is overgedragen, 21 van deze
overdrachten zijn naar het sociaal team Buren. De
overige zijn verdeeld over huisartsenpraktijken,
zorgaanbieders of een sociaal team van een andere
gemeente. 

Voor de overige diensten geldt ook een toename in
kwartaal 2 ten opzichte van kwartaal, waarbij in de
maand juni een lichte daling lijkt ingezet:
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Kwartaalrapportage Veilig Thuis april – juni 2022

Bij de adviezen is de stijging in het eerste kwartaal
(+27%) van 2022 doorgezet in het tweede kwartaal,
zij het wat minder fors: +12%. Het aandeel van de
chatadviezen binnen het totaal adviezen blijft gelijk,
namelijk 6%. 
De instroom van meldingen is fors gestegen. In het
eerste kwartaal was de groei -1%, in het tweede
kwartaal komt deze uit op +21%. Het totaal aantal
meldingen in het tweede kwartaal is nog nooit zo
hoog geweest. Het gaat om 775 meldingen in
totaal. 
Het aantal overdrachten zit dit jaar ongeveer op het
niveau van vorig jaar. Dat geldt voor het eerste
kwartaal (-4%), maar ook voor het tweede kwartaal
(-1%). Dit is tegengesteld aan het beeld dat wij in
de gemeente Buren zien. 

Gelderland-Zuid 
Cijfermatig

Bijlage: Oplegger Kwartaalrapportage Veilig Thuis april – juni 2022



Meer zicht op productie via het wekelijks operationeel overleg;
Meer focus op afronding van de verschillende diensten; 
Heldere vastlegging van de processen in de Producten en Diensten Catalogus. 

Algemene ontwikkelingen Veilig Thuis Gelderland-Zuid 
Veilig Thuis werkt nog steeds volgens de methode ‘Kwaliteit op Tijd’ die in 2021 met TOC Resultants is ontwikkeld. 
Dat wil zeggen: 

In het verlengde daarvan worden meer medewerkers opgeleid tot generalist. Er starten vijf nieuwe medewerkers in
augustus en september. Deze medewerkers worden opgeleid tot generalist. 

Het ‘telefoonteam’ en het ‘politiemeldingenteam’ zijn samengevoegd tot één frontofficeteam. Om zo efficiënter te
kunnen werken en elkaar beter te kunnen helpen nu de meldingen en de werkvoorraad oplopen. 

Daarnaast maken we stappen in de samenwerking met de ketenpartners van Veilig Thuis. Het is belangrijk om te
blijven investeren in de leerbijeenkomsten Veilig Thuis-wijkteams, om zo elkaars werkwijze te kennen en
afspraken te bevestigen. Ook met de politie blijft Veilig Thuis in overleg, bijvoorbeeld over de ‘overige
zorgmeldingen’.

Tijdelijke huisverboden (THV’s)
De Tijdelijke huisverboden maken geen onderdeel uit van het dashboard, maar zijn wel interessant om hier te
vermelden. In het eerste kwartaal is het aantal THV’s een stuk lager dan vorig jaar (9 versus 12). In het tweede
kwartaal komt het aantal THV’s nagenoeg op hetzelfde niveau uit (15 versus 16).

Wettelijke termijnen
Bij meldingen bedraagt de wettelijke termijn vijf werkdagen. In het tweede kwartaal van 2022 wordt bij 43% van
alle meldingen deze wettelijke termijn behaald. In het eerste kwartaal was dit nog 58%. De enorme instroom aan
meldingen veroorzaakt dit samen met het hoge ziekteverzuim bij met name de frontoffice. Bij de diensten
Voorwaarden&Vervolg en Onderzoek bedraagt de wettelijke termijn tien weken. Bij Voorwaarden&Vervolg wordt
bij 65% de wettelijke termijn behaald, iets lager dan in het kwartaal daarvoor (70%). Bij onderzoek wordt bij 64%
de wettelijke termijn behaald, een flinke verbetering ten opzichte van het eerste kwartaal (44%). 

Werkvoorraad 
De instroom van meldingen nam zoals gezegd in het tweede kwartaal flink toe. Daarom staat de wettelijke termijn
bij meldingen onder druk, en is ook de werkvoorraad bij de frontoffice toegenomen. Het aantal casussen op de
werkvoorraad van de frontoffice eind juni bedraagt 114 casussen (oudste casus 25 mei). Bij de backoffice is het
aantal diensten juist afgenomen en zien we dat de werkvoorraad op een acceptabel laag niveau blijft. Eind juni
bedroeg deze 17 casussen (oudste casus 12 mei).
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Kwartaalrapportage Veilig Thuis april – juni 2022
Vervolg

Afgelopen week werd de sporthal voor het eerst gebruikt door basisschool de Boogerd in Maurik. Het was de
eerste keer dat leerlingen in de sporthal Lignum gymden. Wethouders Martine de Bas en Karl Maier brachten een
bezoek aan de sportende leerlingen. “De sporthal is bijna klaar. Vooral het buitenwerk wordt nog afgerond, maar
binnen is de eerste gymles een feit. Het is goed om te zien hoe enthousiast kinderen zijn om te bewegen. Met de
sporthal hopen we dat nog meer mogelijk te gaan maken in Buren”, aldus wethouder Maier.

Vanaf 1 oktober gaan ook de sportverenigingen sporthal Lignum in gebruik nemen. Zij zijn afgelopen vrijdag
geïnformeerd over het tijdspad richting deze datum. De sportverenigingen waar het gesprek mee is gevoerd zijn
DOS Sportief, T&P Sport en korfbalvereniging Activitas. Na 1 oktober is beheerder Healthclub Juliën
verantwoordelijk voor verdere reserveringen.

Eerste gymles sporthal Lignum

Bijlage: Oplegger Kwartaalrapportage Veilig Thuis april – juni 2022
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het plan voor landschappelijke inpassing wordt gerealiseerd;
illegale bebouwing wordt gesloopt;
alleen bedrijven uit de staat van bedrijfsactiviteiten en daarmee vergelijkbare bedrijven worden toegestaan.

In het raadsjournaal van 3 februari 2022 hebben wij de raad geïnformeerd over de bestemmingswijziging voor
het bedrijf aan de Voorkoopstraat 1a te Beusichem. Het ontwerpbestemmingsplan is nu gereed en zal in
september ter inzage worden gelegd. 

Principebesluit
Op 18 januari 2022 besloten wij in principe planologische medewerking te geven aan de wijziging van de bestemming
van Voorkoopstraat 1a in Beusichem. Het gaat om de wijziging van ‘Bedrijf – beperkt’ naar ‘Bedrijf’. Hierdoor mogen
meer bedrijfsactiviteiten worden uitgevoerd en mag een nieuwe kapschuur worden gebouwd. Voorwaarden hiervoor zijn
dat:

Dit besluit is genomen over een principeverzoek ruimtelijke ontwikkeling uit 2021.

Eerder verzoek uit 2012
Al veel eerder, in 2012, werd er een verzoek ingediend over de Voorkoopstraat 1a in Beusichem. Het ging om een
functiewijziging voor een niet-agrarisch bedrijf. De vraag was om de functie-aanduiding ‘transportbegeleidingsservice’
binnen de bestemming ‘Bedrijf – Beperkt’ om te zetten naar ‘autohandel’. Het college werkte mee aan het verzoek en
legde daarvoor in 2014 een bestemmingsplan voor aan de raad. De raad heeft niet ingestemd met dit plan. In 2021
vroeg het college aan de raad om het besluit uit 2014 opnieuw te bekijken. De raad vond de locatie niet geschikt voor
een autohandel en wijzigden haar standpunt daarom niet.

Nieuw verzoek in 2021
De autohandel was eigenlijk al jaren aanwezig. Na het besluit van de raad is de autohandel beëindigd. Op 27 september
2021 diende de huidige eigenaar van het bedrijf een principeverzoek ruimtelijke ontwikkeling in. Dit verzoek gaat over
het bedrijfsterrein aan de Voorkoopstraat 1a in Beusichem.

Het verzoek is om de bedrijfsbestemming van het terrein te wijzigen. De initiatiefnemer vraagt een bredere
bedrijfsbestemming aan voor buitengebied gebonden, buitengebied verwante of daarmee vergelijkebare bedrijven tot en
met milieucategorie 2. Daarnaast wilt de initiatiefnemer een nieuwe kapschuur bouwen. Het terrein wordt
landschappelijk ingepast. Het college wil onder bovenstaande voorwaarden medewerking bieden aan het verzoek. 

Ontwerpbestemmingsplan
De voorwaarden zijn in een ontwerpbestemmingsplan uitgewerkt. In het bestemmingsplan worden alleen bedrijven
toegestaan die passend zijn in het buitengebied en weinig verkeer aantrekken.

Het ontwerpbestemmingsplan wordt in september gedurende zes weken ter inzage gelegd. Het plan is dan in te zien via
de website www.ruimtelijkeplannen.nl. Iedereen kan een zienswijze over het ontwerpplan indienen. 

De raad ontvangt eind van dit jaar een voorstel om het bestemmingsplan vast te stellen. 

Voorkoopstraat 1a Beusichem

De digitale borden in onze gemeente worden verwijderd. Twee zijn er al vervangen door plattegrondkasten. Er was
steeds minder animo voor het plaatsen van teksten op de borden, er was meer behoefte aan plattegrondborden én
het bespaart energiekosten. Daarom zijn er al twee borden weggehaald en zullen de andere binnenkort ook
vervangen worden door plattegrondkasten.

Als vervanging van de digitale borden, hebben we de rubriek ‘agenda’, die vanaf nu in het gemeentenieuws verschijnt.
Heeft u een korte oproep, bijvoorbeeld voor bingo’s, theatervoorstellingen of braderieën? Stuur deze dan naar
communicatie@buren.nl. Deze korte oproepen komen dan in de rubriek ‘agenda’ te staan van het gemeentenieuws
in Het Kontakt.

Digitale borden worden verwijderd

http://www.ruimtelijkeplannen.nl/
mailto:communicatie@buren.nl


Organisaties die zich momenteel bezighouden met het ontwikkelen van zonne-energie in de gemeente Buren
zijn op de hoogte en denken mee in de verdere ontwikkeling. Dat geldt ook voor andere betrokkenen zoals ‘De
langste-boomgaard’ e.d.
Gemeentelijke gronden langs het traject zijn waarschijnlijk niet bij het traject betrokken omdat het om wegen of
kleine snippers grond gaat.

Het Rijk en de regio gaan samen verkennen of rijksgronden langs de A15 - Betuweroute geschikt zijn voor
de opwek van duurzame energie. Dit project heet ‘Opwek Energie Rijksgronden’ (OER). In het
Raadsjournaal van 7 april 2022 stond een aankondiging van dit project. Graag geven wij u met dit bericht
een update naar aanleiding van het laatste gesprek met medewerkers van het OER-project. Dit is slechts ter
informatie.

Zoekgebieden duurzame energie
De stukken grond binnen dit project liggen in het zoekgebied voor duurzame energie. Dit zoekgebied is vastgelegd
in de Regionale Energie Strategie (RES) Rivierenland en Arnhem-Nijmegen. 

Opwek op grondgebied gemeente Buren
Het grondgebied van onze gemeente raakt de A15 en Betuwelijn op twee plaatsen, oostelijk en westelijk van Tiel.

Oostelijk deel
In het oostelijke deel vormt de Linge een natuurlijke grens en op Burens grondgebied is daar geen ruimte voor
ontwikkelingen anders dan zonnepanelen op geluidsschermen.

Westelijke deel
Aan de westelijke kant vormen de geluidsschermen en de agrarische gronden daarachter een natuurlijke grens.
Daarvoor zijn mogelijkheden voor de ontwikkeling van zon op de grond. Het gaat dan om ongeveer drie hectare
onder afslag Tiel-West tussen de Betuwelijn en de A15. Er zijn daar ook geluidsschermen aanwezig waardoorde
zonnepanelen voor een groot deel niet zichtbaar zijn voor inwoners van de gemeente Buren. Verder wordt hier ook
gedacht aan zonnepanelen op geluidsschermen. Het aantal hectares is nog niet bekend. 

De zonnepanelen op geluidschermen zijn naar het zuiden gericht. Burense inwoners zullen er dan vanaf de
noordkant geen zicht op hebben. Ze zijn dus niet of nauwelijks zichtbaar. 

Participatie
Participatie vraagt ook in onze gemeente aandacht, omdat het over een project van meerdere gemeenten gaat. Het
gaat dan om het informeren, betrekken en het laten meedenken van inwoners in onderwerpen zoals lokaal
eigendom en de afdracht aan een omgevingsfonds. Maar ook in breder verband voor het hele project. Wat
participatie betreft kunnen we twee dingen melden: 

Tot slot
Op dit moment wordt een eerste verkenning van de mogelijkheden van zon langs de A15-Betuwelijn gedaan.
Daarna volgt het uitwerken van de plannen, inspraak, besluitvorming, etc. De resultaten van de verkenning zijn
bekend in het voorjaar van 2023. Zodra deze bekend zijn geven wij u weer een update.
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Verkenning mogelijkheden Opwek Energie Rijksgronden
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Stand van zaken glasvezelaanleg Delta Fiber
Via het raadsjournaal informeren we u regelmatig over de stand van zaken van het glasvezelproject. 
Hieronder leest u de laatste update.

De uitvoerder heeft meerdere ploegen ingezet op het glasvezelproject. Daardoor is Delta Fiber ingelopen op hun planning.
Om een goede planning te houden, hebben we als gemeente gevraagd om een nieuwe planning voor de komende tijd. De
nieuwe planning is als volgt:

Beusichem
Vorige week is in Beusichem een POP geplaatst. Een POP is een centraalpunt van het glasvezelnetwerk. Deze POP staat
aan de Knobboutstraat. Er wordt nog beplanting aangelegd bij de POP. Deze week wordt in Beusichem het laatste graafwerk
verricht. Ook hersteld de uitvoerder gebreken en verzakkingen.

Ingen
In Ingen werkt een grote ploeg in plaats van verschillende kleine ploegen. Dit gebeurt op deze manier om de overlast voor
inwoners zoveel mogelijk te beperken. Als alles volgens planning gaat, kan het graafwerk in Ingen eind september beginnen.

Lienden
Vorige week is er ook een start gemaakt met de aanleg van het glasvezel in Lienden. Ook voor deze kern geldt: Als alles
volgens planning gaat, kan het graafwerk eind september beginnen.

Eck en Wiel en Maurik
De uitvoerder verwacht dat het graafwerk in Eck en Wiel en Maurik midden november kan beginnen.

Voor al het graafwerk geldt dat aanwonenden een paar dagen vóór het graafwerk een brief krijgen over de werkzaamheden.

Verdere werkzaamheden
Na het graafwerk voor de kabels moeten de woningen nog worden aangesloten. Dit gebeurt door de glasvezels aan elkaar te
lassen. Hier zijn geen grote ontgravingen voor nodig. Er wordt in een voetpad een gat van één vierkante meter gegraven.

Windpark in Houten langs Amsterdam-Rijnkanaal

Voor andere geschikte locaties in Houten moet een beleidskader ontwikkeld worden voordat vergunningverlening en
vervolgens realisatie aan de orde is.
Het vervangen van het windpark door zonnevelden is ook een alternatief. Maar zonnevelden zorgen voor een
onwenselijke onbalans in het elektriciteitsnet. Daarnaast zou ook voor zonnevelden eerst beleid ontwikkeld moeten
worden.
Voor het vervangen van Windpark Goyerbrug door 2400 mini-windturbines is aanpassing van de bestemmingsplannen
nodig. Mini-windturbines tellen niet mee als grootschalige energie binnen de RES, waardoor gemeente Houten de
gemaakte afspraken niet na zou komen.

De gemeente Houten is van plan om langs het Amsterdam-Rijnkanaal een windpark te realiseren. De afgelopen tijd
heeft het college aldaar dit besluit heroverwogen vanwege weerstand bij omwonenden. Hieruit is gebleken dat er
geen goede alternatieven zijn. 

Uitkomsten heroverweging 
 Gemeente Houten beroept zich op drie argumenten:

Voor alle alternatieven geldt dat vergunningverlening uiterlijk in 2025 (zoals in de RES is afgesproken) niet haalbaar is.
Daardoor is er geen realistisch alternatief voor Windpark Goyerbrug. 
 
Informeren van inwoners Beusichem, Zoelmond, Ravenswaaij en Rijswijk
Het college in Houten gaat door met de vergunningverlening voor Windpark Goyerbrug. Wij hebben de inwoners van
Beusichem, Zoelmond, Ravenswaaij en Rijswijk via de dorpsorganisaties hiervan op de hoogte gesteld, aangezien de locatie
bij hen in de buurt is. We hebben hen verwezen naar de website van de gemeente Houten voor alle informatie over de
Huidige ontwikkelingen (houten.nl). Als zij op de hoogte willen blijven, kunnen zij zich ook aanmelden voor de nieuwsbrief
Windpark Goyerbrug via duurzaamheid@houten.nl. 

https://www.houten.nl/groen-water-en-duurzaamheid/energie/windparken/windpark-goyerbrug/huidige-ontwikkelingen
mailto:duurzaamheid@houten.nl

